
 

 

 

Motie 
8 november 2018 

Aan de gemeenteraad van de gemeente Woensdrecht 

Onderwerp: Zichtbaarheid en bekendheid Aviolanda  

Indiener(s): VVD Woensdrecht 

De Raad van de gemeente Woensdrecht in vergadering bijeen op 8 november 2018, 

Constaterende dat: 

- Aviolanda Aerospace Woensdrecht een belangrijke economische speler is in Zuidwest-

Brabant en Woensdrecht in het bijzonder. 

- Bedrijvigheid op dit terrein van belang is voor werkgelegenheid voor alle demografische 

doelgroepen, met name technische starters. 

- Nieuwe bedrijven een positieve innovatieve impuls kunnen geven en een bloei kunnen 

zijn voor startende jongeren en een kans voor werklozen van alle leeftijden. 

- Aviolanda niet zichtbaar is noch aangegeven staat vanaf de snelweg, terwijl er dagelijks 

duizenden automobilisten voorbij het terrein rijden over de snelweg. 

Overwegende dat: 

- Bekendheid met Aviolanda Aerospace kan zorgen voor aanwas van menselijk en geldelijk 

kapitaal. 

- Bekendheid met Aviolanda voor duizenden mensen in de regio (en daarbuiten) niet persé 

veel moeite hoeft te kosten. 

- Hoe meer mensen Aviolanda kennen, hoe beter de reputatie wordt van de gemeente. 

Draagt het college op: 

- Te onderzoeken welke eisen moeten worden voldaan voordat Rijkswaterstaat akkoord 

gaat om een bord te plaatsen langs de snelweg.  

- Te onderzoeken hoe dit bord dan het best in beeld kan brengen welke bedrijvigheid is op 

het terrein van Aviolanda Aerospace en welke luchtvaartsectoren bediend worden, plus 

welke scholen er zijn. 

- Te onderzoeken welke plek het beste is langs de snelweg om een bord te plaatsen. Dit 

getoetst aan zichtbaarheid voor beide rijrichtingen; nabijheid bij het terrein en 

verkeersveiligheid.  

- Met de resultaten over de realiseerbaarheid naar de raad te komen en bij positief 

resultaat zich inspant dat dit bord gerealiseerd wordt op de beste plaats mogelijk.  

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

VVD 

E.J.M. Bolders 


